
Z Á P I S N I C A 

zapísaná v priebehu zasadnutia Obecného zastupiteľstva dňa 26. 09. 2023 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie overovateľov uznesenia a zápisnice 

3. Kontrola uznesenia za uplynulé obdobie 

4. Správa o prevedených prácach v I. polroku 2023 

5. Správa o kontrolnej činnosti za I. polrok 2023 

6. Rôzne  

7. Diskusia 

8. Schválenie uznesenia 

9. Záver 

 

 

K bodu 1:  

Starostka obce Jarmila Dobroňová privítala prítomných, oboznámila s programom. Program 

bol jednohlasne schválený.  

 

K bodu 2: 

Starostka obce vymenovala a určila overovateľov uznesení a zápisnice p. Dobroňa Michala 

a p. Randu Pavla. 

 

K bodu 3: 

Starostka obce informovala o plnení jednotlivých bodov z predchádzajúceho zasadnutia.  

 

K bodu 4: 

Starostka obce informovala prítomných o prácach, ktoré boli prevedené v I. polroku 2023 – 

zhotovenie omietok v budove č. 54, elektroinštalácia v budove Telovýchovnej jednoty, 

vybudovanie otvoru medzi triedami v Materskej škole, rekonštrukcia vstupných schodov do 

kaplnky. Zakúpená bola nová chladnička do kultúrneho domu, kosačka, kontajner na šatstvo. 

Zhotovili sa revízne správy na plynové zariadenia, zriadená bola nová web stránka obce. 

Starostka obce spomenula aj akcie pre občanov – Fašiangy, Spoločné posedenie občanov. 

 

K bodu 5: 

Prítomným bola predložená Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 1. polrok 

2023, ktorou kontrolórka obce konštatuje, že obec pri výkone samosprávy v 1. polroku 2023 

dodržiavala príslušné zákonné predpisy pri hospodárení a nakladaní s majetkom obce 

a zároveň hospodárne a efektívne s týmto majetkom nakladala.  

 

K bodu 6 a7: 

Prítomní boli oboznámení s podrobným čerpaním rozpočtu obce ku dňu 26.9.2023. Zvlášť 

boli upozornení na položky, ktoré bolo potrebné upraviť tak v príjmovej ako aj vo výdavkovej 

časti rozpočtu, informovaní boli tiež o položkách, ktoré vyžadujú presun v klasifikáciách.  

Obecnému zastupiteľstvu bol predložený návrh úpravy rozpočtu č. 2/2023, s ktorým prítomní 

jednohlasne súhlasili.  



 

Starostka obce predniesla návrh zástupcov Telovýchovnej jednoty k úpravám športového 

areálu. Členovia TJ majú záujem o svojpomocné vybudovanie umelej trávy na ihrisku, 

zrealizovanie výrezu niektorých stromov (podrobne popísaných), preklad altánku, 

premiestnenie detského ihriska na stranu ku DPD a  zhotovenie vonkajšieho výčapu. Prítomní 

nemali k návrhu žiadnu pripomienku, úpravy schvaľujú, avšak bez finančnej podpory zo 

strany obce. Počas diskusie boli prítomní oboznámení o čerpaní finančných prostriedkov  TJ -  

k 27.9.2023 vo výške 6 818,06 eur.  

 

Prítomní boli oboznámení s návrhom na možnosť kúpy pozemkov pre obec. Navrhovateľkou 

je p. Oľga Portašíková, ktorá je vlastníčkou pozemkov, na ktorých sa nachádzajú miestne 

komunikácie, chodníky, detské ihrisko. Po diskusii k uvedenému návrhu a nahliadnutí do 

katastrálnej mapy prítomní navrhli prerokovať  a dojednať cenu s vlastníčkou 5 eur za 1 
m2

. 

 

Starostka obce informovala, že v mesiaci október bude 20.výročie od vysvätenia Kaplnky 

Božieho Milosrdenstva v našej obci. Pri tejto príležitosti navrhla zorganizovať slávnostný 

obed pre pozvaných hostí a skromné pohostenie pre občanov obce pred kaplnkou. Prítomní 

tento návrh jednohlasne schválili.  

 

Poslanec OZ J. Gaňa upozornil, že v okolí stavby bytového domu je výrazný neporiadok 

a stavba pravdepodobne výškovo nie je v zhode so stavebným povolením. Podľa slov p. Gaňu 

výška presahuje povolených 30 cm. P. starostka zobrala túto informáciu na vedomie 

a informovala, že bude stav riešiť s vedúcim stavby.  

 

Ďalej bol v diskusii predložený návrh p. Hlušíkom L., či je možné na dolný koniec (Žilinská 

ulica) umiestniť kontajner na separovaný odpad – papier a železo. Starostka obce 

informovala, že  návrh už bol zo strany občanov predložený aj jej, avšak v súčasnosti sa 

kontajnery nachádzajú na súkromnom pozemku a nie je možné k nim pridať ďalšie. Prítomní 

navrhli miesto, kde by bolo možné kontajnery umiestniť. Keďže ide opäť o súkromný 

pozemok, uložili starostke obce zistiť možnosť zrealizovania návrhu.  

 

Ako posledné bolo predložené upozornenie p. Gaňom na výskyt mačiek majiteľa p. 

Chladného po okolí jeho pozemku. Keďže majiteľ sa v obci pravidelne nezdržiava, mačky sa 

voľne pohybujú po susedných pozemkoch. Podľa jeho slov je potrebné majiteľa upozorniť, 

aby zabránil ich voľnému pohybu.  

 

K bodu 8: 

Pracovníčka M. Hulínová na záver prečítala uznesenia k jednotlivým bodom zasadnutia, ktoré 

prítomní schválili jednohlasne. 

 

 

K bodu 9:  

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť. 

 

 



Zapísala Miroslava Hulínová 

26.09.2023 

                                                                                                   Jarmila Dobroňová 

                                                                                                        starostka obce 

 

 

Overovatelia zápisnice:    Ing. Michal Dobroň                       ............................       

                                          Pavol Randa                                 ............................           
 


